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Abstract (en)
There is described a yarn, in particular a sewing yarn, consisting of a first, core component surrounded by a second component as effect yarn with
the formation of intercrossing loops and snarls. The two components of the yarn each comprise only one multifilament yarn. The multifilament yarn
of the first component has a tenacity between about 60 cN/tex and about 75 cN/tex and a filament linear density between about 2 dtex and about 5
dtex, preferably between about 2.5 dtex and about 4 dtex, and the multifilament yarn of the second component has a filament linear density between
about 0.8 dtex and about 5 dtex, preferably between about 1 dtex and about 4 dtex.

Abstract (de)
Es wird ein Garn, insbesondere Nähgarn, beschrieben, das aus einer ersten, ein Seelenmaterial bildenden Garnkomponente, die mit einer
zweiten Garnkomponente als Effektgarn unter Aubildung von sich selbst kreuzenden Schlaufen und Schlingen verwirbelt ist, besteht. Beide
Garnkomponenten des Garnes weisen jeweils nur ein Multifilamentgarn auf. Das Multifilamentgarn der ersten Garnkomponente besitzt eine
spezifische Festigkeit zwischen etwa 60 cN/tex und etwa 75 cN/tex und einen Einzelfilamenttiter zwischen etwa 2 dtex und etwa 5 dtex,
vorzugsweise zwischen etwa 2,5 dtex und etwa 4 dtex, und das Multifilamentgarn der zweiten Garnkomponente ein Einzelfilamenttiter zwischen
etwa 0,8 dtex und etwa 5 dtex, vorzugsweise zwischen etwa 1 dtex und etwa 4 dtex.
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